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Qalaa Holdings Presents Rift Valley Railways to Local 

Exporters Looking to Tap Into East African Markets  
 

In a one-day event held under the auspicies of Egypt’s Minister of Trade and Industry, 

Mounir Fakhry Abedl Nour, Qalaa Holdings aims to increase the volume of Egyptian exports 

to Africa with the overarching goal of boosting Egypt’s economy and   

growing intra-regional trade  

 

 
Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Exchange), an African leader in infrastructure and 

industry, will hold a one-day conference “Rift Valley Railways: An Integrated Logistics Solution in 

East Africa,” that will be attended by leading members of the Egyptian business community on  

Wednesday 9 September 2015, at the Federation of Egyptian Industries. 

 

The conference will highlight the competitive advantages of using rail as the most efficient, cost-

effective and environmentally friendly mode of transporting goods in East Africa and introduce Rift 

Valley Railways (RVR) as a unique door-to-door transportation and customs clearance service 

provider that can help local exporters from Egypt, Kenya, Uganda and South Sudan tap into new 

markets and grow the volume of intra-regional trade.  

 

“East Africa offers potentially lucrative opportunities for Egyptian exporters. By taking advantage of 

rail transport, we can significantly increase the volume of trade between Egypt and East Africa,” said 

Karim Sadek, Managing Director and Head of the Transportation and Logistics at Qalaa Holdings.  

“At Qalaa Holdings, we have been committed to developing a fully integrated transportation and 

logistics platform through RVR to offer high-quality and affordable services that can help exporters 

overcome the major obstacles associated with the transport of goods in the region such as customs 

clearance, logistics and security concerns,” added Sadek.  

 

Rift Valley Railways is Qalaa Holdings’ primary investment in the African transportation sector with 

a 25-year concession to operate 2,352 km of track linking the Indian Ocean Port of Mombasa to the 

interiors of Kenya and Ugandan capital Kampala and the northern part of Uganda. For the past four 

years, Qalaa holdings has been working with RVR’s management and its local partners to implement 

a turnaround program that includes investing in modern rail-operating technology, rebuilding 

infrastructure, expanding haulage capacity as well as developing the skills of its 2,000-strong 

workforce through management and skills training programs.  

 

The one-day event organized by Qalaa Holdings and Rift Valley Railways in cooperation with the 

African Commercial Bureau will include valuable insight and ideas from our team of seasoned 

experts in the field of transportation and logistics on the East African market and the challenges and 

opportunities that it presents.   



  
 

 

QalaaHoldings.com 

 
—Ends— 

 

Previous Qalaa Holdings press releases on this subject and others may be viewed online from your 

computer, tablet or mobile device at qalaaholdings.com/newsroom 

 

Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Stock Exchange) is an African leader in infrastructure 

and industry. Formerly known as Citadel Capital, Qalaa Holdings controls subsidiaries in core 

industries including Energy, Cement, Transportation & Logistics, and Mining. To learn more, please 

visit qalaaholdings.com. 

 

 

Forward-Looking Statements 

Statements contained in this News Release that are not historical facts are based on current expectations, 

estimates, projections, opinions and beliefs of Qalaa Holdings. Such statements involve known and unknown 

risks, uncertainties and other factors, and undue reliance should not be placed thereon. Certain information 

contained herein constitutes “targets” or “forward-looking statements,” which can be identified by the use of 

forward-looking terminology such as “may,” “will,” “seek,” “should,” “expect,” “anticipate,” “project,” 

“estimate,” “intend,” “continue” or “believe” or the negatives thereof or other variations thereon or comparable 

terminology. Actual events or results or the actual performance of Citadel Capital may differ materially from 

those reflected or contemplated in such targets or forward-looking statements. The performance of Qalaa 

Holdings is subject to risks and uncertainties. 
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2015أغسطس  19القاهرة في  بيان إخباري  

 

سجتدررا قمعدرر ل صقلت ررالة لتوعيررا شررة ا قلعة ررا  مةررر سرر  دة  ررفت فالررا  ل رر   رر ل  

دتف سةرا للةرول قلنعرا صقلتصةريل صقلصراس و قلةوةيدرتيا  ق را قلدنظوسا دزقل  قلقلد ةي ب

 أ ةلعي شةق 

شترةم القعةتم تت ار يرااتت الاعت ةر زا ااتار الاعتري  ،الرترر زيةتر الارتارة زالعتراام تحت  رااةتم يريتر ف تري ابت 

تستلإي  يت  الاقاعتا  الاعتري اعتى ارظريم سكك ح ةت  رةتت  فتالي زااةكاستاتلإا ابةرابيتم للعاةرف اعى الازاةا الارافسيم 

 حرةم العا رات زترايم الرشاط الاراري بي  يعر زبع ان شرق أفرةقيا 

 

زهي شرةم رائت ة فتي استاراارات العتراام زالبريتم ا ساستيم  –( CCAP.CAالاعرةم ةسر شرةم القعةم )ةر  البررصم 

ستكك ح ةت  رةتت  فتاليم الارظريتم الااكايعتم لحعترر زخت يات الرقت  زالت ا  »أن تةع  ا  ااةقا  يتتتار  –باعر زأفرةقيا 

 9باشارةم ا بم ي  أبري ش عيات يراات ا ااار الاعري، زذلتك ةترا ا ربةتال الارافت   «العرجيساي في شرق أفرةقيا

 باقر اتحا  العرااات الاعرةم. 2015سباابر 

ةلإ ف الاتتار إلى تسلإي  حرةتم العتا رات زترايتم الرشتاط الارتاري بتي  يعتر زبعت ان شترق أفرةقيتا ات  طرةت  تةرةت  

ت اسا  اا سكك ح ة  رةت  فالى ةارظريتم ياكايعتم لعرقت  زالشتح  زالا عتي  يراات الاع ةر زا ااار الاعري باايزا

 ي  جالإررةم يعر الةربيم إلى أسراق ةيريا زأزغر ا زجررب السر ان. زالاأيي  اعى البضائت الرارةى 

تتتي   قطتا  الرقت  زالت ا  العرجيستاي بشترةم القعةتم، أن أستراق شترق أفرةقيتا يت ةرزفي هذا السياق أزضح ةترة  صتا ق 

ا إلتى أن تركيتت  شتتبكات الستكك الح ة ةتتم ستتيرةكس بشتتك   بتالتر  الرااتت ة لارااتتت الاعت ةر زا ااتتار الاعتتري، يشتتيرظ

الاراري بي  السرق الاعرةم زبع ان شرق أفرةقيا. زأضاف صا ق أن شرةم القعةم تحتر  الرشاط يباشر اعى ترايم حر  

رةت  فالي لارفير حعرر الرق  زال ا  العرجيساي االيم الرر ة بأستةار اعى إقايم يرظريم اق  ياكايعم ي  خلار سكك ح ة  

 ح  يشكلات الرق  زالا عي  زال  يات العرجيسايم زالاأيي  اعى البضائت  اخ  شرق أفرةقيا.يت  ،يراسبم

زتااعتك شترةم زتار  شرةم سكك ح ة  رةت  فالي أبري اساراارات شرةم القعةم فتي قطتا  الرقت  بأستراق القتارة ا فرةقيتم. 

ا حعرةظا ي ته  ا ب ارة شبكم السكك الح ة ةم في ةيريا زأزغر ا الاي تربط بي  ييرال يريباسا اعتى  25رةت  فالي ايايايظ اايظ

ةت ، زذلتك يترزراظ بالارتاط  ال اخعيتم فتي ةت  يت  ةيريتا  2.352الاحيط اللإر ي بكيريتا زالةاصتام ا زغر ةتم ةايبتالا بطترر 

ارتيذ براايج إاا ة الاأهي  بالارسي  يتت اب ارة الارتيذةتم زةتذلك الشترةال بةم القعةم يرذ أربت سررات شرقاي  زأزغر ا. زق  

الاحعيي  بالاشرز ، زأثار ذلك ا  الاساراار في أح ث تقريات تشغي  خطترط الستكك الح ة ةتم يتت إحتلار البريتم ا ساستيم 

يم يلإارات الاشغي  زاب ارة بتي  فرةت  الةتايعي  بالشترةم التذي ةبعت  ل طرط الرق  زيةا ة الطاقم الاسايةابيم، فضلاظ ا  ترا

 يرك . 2000حرالي 

ترةق  أااار الاتتار اعى ي ار ةرا زاح  تح  رااةم زترظي  شرةم القعةتم زشترةم ستكك ح ةت  رةتت  فتالي بالاشتارا  يتت 

ي خبترال الرقت  زالعرجيستايات فتي شترق الاكاب الاراري ا فرةقي، زستيق ا الاتتتار اظترة زافيتم زيةعريتات قياتم يت  أبتر

 أفرةقيا يت تسعيط الضرل اعى الاح ةات زالتر  الاي ترتر  بلإا هذه الارطقم الرذابم.

 

 —الإاةم البيان—
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لدفنفم سم ل ا قلدجدوعا قلف سةا سن قلبي ن و قلإ ب  لا قل    ة عن شة ا قلعة ا سن  لال أةهزة قلفدبيو ة صقلت بة  ص ذلت 

 qalaaholdings.com/newsroom :قلذ يا عبة زل  ة هذق قلةقبطقلهوق ف 

 

ا  (CCAP.Cشة ا قلعة ا ) و  قلبو صا قلد ةلا  شرةم رائ ة في استاراارات العتراام زالبريتم ا ساستيم باعتر زأفرةقيتا، ترةيتزظ

اعتتى قطااتتات استتاراتيريم تاضتتا  الطاقتتم زا ستتار  زاباشتتالات زالرقتت  زالتت ا  العرجيستتاي زالاةتت ة . يزرزا يرقةرتتا ابلكارزاتتيم 

www.qalaaholdings.com 

 

 لبي ن و قلتمة يا )إبةقء قلذسا(ق

البيااات الرار ة في هذه الرثيقم، زالاتي لا تةت  حقتائ  تارة يتم، تت  برائلإتا اعتى الارقةتات الحاليتم، زالاقت ةرات زدرال زيةاقت ات شترةم 

اعيته بشتك   القعةم. زق  ةرطري هتذا البيتان اعتى ي تاطر يةرزفتم زغيتر يةرزفتم، زغيتر يتةت ة زارايت  أختر ، زلا ةربغتي الااااتا 

يترط. زةرب ابشارة إلى أن بة  الاةعريات الرار ة في هذه الرثيقم تشك  "ا ه اف" أز "البيااات الاستاقبعيم" زةاكت  تح ةت ها يت  

خلار اسا  اا يعطعحات تطعةيم ير  "رباا"، "سرف"، "ةعااس"، "ةربغي"، "ةارقتت"، "ةشتر "، "ةقت ر"، "ةرتري"، "ةراصت " أز 

يرتي يرلإا أز غيرها ي  الاعطعحات الاشابلإم. زةذلك ا ح اث التةعيتم أز الراتائج أز ا  ال التةعتي لشترةم القعةتم قت   "ةةاق " أز يا هر

ت اعتت  جرهرةتتا اتت  تعتتك الاتتي تةكستتلإا يرتت  هتتذه ا هتت اف أز البيااتتات الاستتاقبعيم. زةحاتتري أ ال شتترةم القعةتتم اعتتى بةتت  الا تتاطر 

  .زالشكر 

 

 

 
 

 للا ت لام صقلتوقصا

 السي ة / غا ة حار ة 

 رئيس قطا  الاسرة  زالاتعالات

 (Qalaa Holdingsشرةم القعةم )

ghammouda@qalaaholdings.com 

  4439-2791 2 20+ هات م

 4448-791 22 20+ فاةسم

  0002-662 106 20+ يحاررم

Twitter: @qalaaholdings 
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